
NOTE:  THIS PAGE NOT FOR PRINT

Company:  Ardisam
Part No:  15910
Description:  MANUAL OWNERS STRAIGHT BLADE HAND AUGER
Type:  Manual
REV:  2
Born:  03-15-18
ECN No:  12021
Artist:  TLJ-2059
Approved:  Ben Jerry
Process Inks:  Black
Finished Size:  8.5” wide, 11” tall



Check for parts online at www.GetEskimo.com or call 800-345-6007 M-F 8-5 CT 15910 
ECN 12021

REV2  03/15/2018
© Copyright 2018 Ardisam, Inc.

All Rights Reserved. 

Instruction Sheet
Eskimo® Hand Augers

ONE-YEAR LIMITED WARRANTY
Ardisam, Inc., warrants this Eskimo® hand auger under a one-year limited warranty to be free from defects in materials or workmanship or both for a period not exceeding twelve 
consecutive months from the date of original purchase by the first retail consumer or commercial end user.  “Consumer use” means personal recreational use by a retail consumer.  
“Commercial use” or “commercial application” means all other uses, including use for commercial, income producing or rental purposes.  Once a product has experienced 
commercial use, it shall thereafter be considered as a commercial product for purposes of this warranty.  This warranty applies to the original owner that provides a proof of 
purchase.  The warranty is not transferable.  The warranty period begins on the date of purchase by the first retail consumer or commercial end user, and continues for the twelve 
month consecutive period thereafter.  Any unit used in a commercial application is covered for a period of 90 days after purchase.  For the warranty to be valid, the product 
must be registered online at www.GetEskimo.com, or the warranty card must be filled out and received by Ardisam, Inc., within 30 days of purchase.  Ardisam, Inc. shall 
not be obligated to ship any repair or replacement product to any location outside of the United States of America or Canada.

*This warranty applies only to products which have not been subjected to negligent use, misuse, uses other than those indicated in the product’s owner’s manual, alteration, 
accident, use of unauthorized parts, failure to perform periodic maintenance as specified in product’s owner’s manual, normal wear and tear, use of unauthorized 
parts or repairs performed at non-authorized service centers. There is no other expressed warranty.  Implied warranties, including those of merchantability and fitness 
for a particular purpose, are limited to one year from purchase, or to the extent permitted by law.  All other implied warranties are excluded.  Liability for incidental or 
consequential damages are excluded to the extent exclusion is permitted by law.  Ardisam, Inc. does not assume, and does not authorize any other person to assume 
for us, any liability in connection with the sale of our products.  To obtain warranty service, you must have prior approval by calling our customer service department 
at 1-800-345-6007.  If you choose to ship your product to Ardisam for warranty repair, you must first have prior approval from Ardisam by calling our customer service 
department for a return material authorization number (RMA#).  Under these circumstances, all items must be shipped prepaid.  Ardisam will at no charge, repair or 
replace, at their discretion, any defective part which satisfies all conditions stated above. Ardisam retains the right to change models, specifications and price without 
notice.  Ardisam, Inc. shall not be obligated to ship any repair or replacement product to any location outside of the United States of America or Canada.   

PART NO. DESCRIPTION

252V HAND AUGER HANDLE WITH POMMEL

1018V HAND AUGER HANDLE POMMEL

63285 WING BOLT, HAND AUGER

303A BLADE PROTECTOR (FOR HD06)

304 BLADE PROTECTOR (FOR HD07 AND HD08)

RB6 HAND AUGER BLADES 6”

RB7 HAND AUGER BLADES 7”

RB8 HAND AUGER BLADES 8”

INCLUDES THE FOLLOWING MODELS:
HD06
HD07
HD08

BEFORE USING YOUR ICE AUGER REMEMBER:

1.	 Always leave your blade protector on when not using your Eskimo  
hand auger. The blades are sharp and can cause injury if proper precau-
tions are not taken. 

2.	 Be extremely careful when using your auger in shallow waters, as a rocky 
water bottom can damage your blades and the auger if they come in 
contact. 

3.	 Never try to adjust the cutting angles of your auger blades, especially by 
bending them. The angles are specifically engineered and critical to the 
auger’s performance. 

4.	 Always start a new ice hole instead of reopening an old one with your 
ice auger. The sides of an old ice hole often freeze, shrinking the hole’s 
diameter. This can cause your auger to jam. Using your ice auger in these 
conditions can damage the auger and blades.

5.	 When using your ice auger, remember that the under-surface of ice is 
often uneven. This can cause your auger to become jammed as you break 
through the ice. If you find yourself in this situation, do not force your 
auger. Lift it approximately 1” and make several half turns, lowering the 
drill 1/4” each turn until a clean hole is cut. 

6.	 Never hit your auger on the ice when trying to start a hole, as this can 
bend your auger and damage the blades. Lower your auger gently when 
starting to drill. 

ASSEMBLY
To assemble your Eskimo® hand auger, insert the pommel handlebar assem-
bly into the auger weldment. The handle can be adjusted to three different 
lengths (49”, 53.5” or 58”) by aligning the appropriate hole on the handle bar 
with the hole in the auger weldment. To secure the handle in place, insert 
the wing bolt and tighten. 

SHARPENING
Sharp blades make cutting through ice easier. If your blades becomes dull, a 
new set of blades can be ordered from Eskimo®. Contact customer service at 
1-800-345-6007 for more information. Replacement parts also can be found 
by visiting our website at www.geteskimo.com. 

PARTS BREAKDOWN AND REPLACEMENT PARTS

HD08 shown with dual flat blades 

Blade Protector
(includes rubber 
strap)

Auger blades

Auger weldment

Wing nut

Pommel handle 
bar assembly



Feuille d’instruction
Tarières à main Eskimo

ONE-YEAR LIMITED WARRANTY
Ardisam, Inc., garantit que le présent tarière à main Eskimo® est couvert par une garantie limitée d’un an comme étant exempt de tout vice de matériau ou de fabrication, ou 
les deux, pour une période n’excédant pas douze mois consécutifs à compter de la date de l’achat initial par le premier consommateur ou utilisateur commercial. « Usage grand 
public » signifie usage récréatif personnel par un consommateur. « Usage commercial » ou « application commerciale » signifie tous les autres usages, y compris l’usage à des 
fins commerciales, génératrices de revenus ou de location. Une fois qu’un produit a été utilisé à des fins commerciales, il sera par la suite considéré comme un produit à usage 
commercial aux fins de la présente garantie. Cette garantie s’applique au propriétaire original qui fournit une preuve d’achat. La garantie n’est pas transférable. La période de 
garantie débute à la date d’achat par le premier consommateur ou utilisateur commercial, et se poursuit pour une durée de douze mois consécutifs par la suite. Toute unité 
utilisée dans le cadre d’une activité commerciale est couverte pendant une durée de 90 jours après l’achat. Pour que la garantie soit valable, le produit doit être enregistré en 
ligne à www.GetEskimo.com ou la carte de garantie doit être remplie et reçue par Ardisam, Inc. dans les 30 jours après l’achat. Ardisam, Inc. ne sera en aucun cas obligée 
d’expédier un produit réparé ou remplacé vers un endroit en dehors des États-Unis d’Amérique ou du Canada.  

*La présente garantie s’applique uniquement à des produits n’ayant pas subi de négligence, d’emploi abusif, d’utilisations autres que celles indiquées dans le manuel 
d’utilisation du produit, de modifications, d’accident, d’utilisation de pièces non autorisées, de non-respect d’une maintenance périodique telle que spécifiée dans le 
manuel de l’utilisateur du produit, d’usure normale, d’utilisation de pièces non autorisées ou de réparations effectuées par des centres de service non agréés. Il n’existe 
pas d’autre garantie expresse. Les garanties implicites, y compris celles de qualité marchande et d’adaptation à un emploi particulier, sont limitées à un an à compter 
de la date d’achat ou dans la mesure prévue par la loi. Toutes les autres garanties implicites sont exclues. La responsabilité de dommages indirects ou accessoires est 
exclue dans la mesure où l’exclusion est autorisée par la loi. Ardisam, Inc. n’assume aucune responsabilité, et n’autorise personne à assumer en son nom une quelconque 
responsabilité, en rapport avec la vente de ses produits. Pour obtenir un service de garantie, vous devez d’abord obtenir une approbation en appelant notre service à la 
clientèle en composant le 1-800-345-6007. Si vous choisissez d’expédier votre produit à Ardisam pour une réparation en vertu de la garantie, vous devez d’abord obtenir 
une approbation de Ardisam en téléphonant au service à la clientèle afin d’obtenir un numéro d’autorisation de renvoi de matériel (N° RMA). Sous ces circonstances, 
tous les articles doivent être envoyés en port payé. Ardisam, à son entière discrétion, réparera ou remplacera sans frais toute pièce défectueuse qui remplit toutes les 
conditions énoncées ci-dessus. Ardisam se réserve le droit de modifier les modèles, les spécifications et les prix sans préavis. Ardisam, Inc. ne sera en aucun cas obligée 
d’expédier un produit réparé ou remplacé vers un endroit en dehors des États-Unis d’Amérique ou du Canada.  

COMPREND LES MODÈLES SUIVANTS:
HD06

HD07

HD08

AVANT D’UTILISER VOTRE TARIÈRE À GLACE,  
RAPPELEZ-VOUS :
1) 	 Toujours laisser votre protecteur de lame en place lorsque vous n’utilisez pas votre  

 tarière à main Eskimo. Les lames sont tranchantes et peuvent causer des blessures si des  
précautions appropriées ne sont pas prises.

2)	 Être extrêmement prudent lorsque vous utilisez votre tarière dans des eaux peu  
profondes, puisque le fond rocailleux peut endommager vos lames et la tarière s’ils 
entrent en contact. 

3) 	 Ne jamais essayer d’ajuster les angles de coupe des lames de votre tarière, spéciale-
ment en les pliant. Les angles sont conçus spécifiquement et sont essentiels pour la 
performance de la tarière.

4) 	 Toujours commencer un nouveau trou de glace au lieu de rouvrir un ancien avec 
votre tarière à glace. Les côtés d’un ancien trou de glace gèlent souvent, ce qui 
diminue le diamètre du trou. Ceci peut coincer votre tarière. Utiliser votre tarière à 
glace dans ces conditions peut endommager la tarière et les lames.

5) 	 Lorsque vous utilisez votre tarière à glace, ne pas oublier que la sous-surface de la 
glace est souvent inégale. Ceci peut faire que votre tarière à glace se coincera lorsque 
vous brisez la glace. Si vous vous retrouvez dans cette situation, ne forcez pas la tarière.  
Soulevez d’environ 1 po et faites plusieurs moitiés de tours, en abaissant la mèche 
de 1/4 po à chaque tour jusqu’à ce qu’un trou égal soit coupé.

6) 	 Ne jamais frapper votre tarière contre la glace lorsque vous essayez de commencer 
un trou, puisque ceci peut plier votre tarière et endommager les lames. Abaissez 
délicatement votre tarière lorsque vous commencez à percer.

ASSEMBLAGE
Pour assembler votre tarière à main Eskimo, insérer l’ensemble guidon pommeau dans 
l’assemblage mécanosoudé de la tarière. La poignée peut être ajustée à trois diffé-
rentes longueurs (49 po, 53.5 po ou 58 po) en alignant le trou approprié du guidon 
avec le trou de l’assemblage mécanosoudé de la tarière. Pour fixer la poignée en place, 
insérer le boulon à oreilles et serrer. 

AIGUISAGE
Des lames bien aiguisées facilitent la coupe de la glace. Si votre tarière devient émous-
sée, de nouvelles lames peuvent être commandées chez Eskimo. Contactez le service à 
la clientèle au 1-800-345-6007 pour plus d’informations. Vous trouverez également les 
pièces de remplacement en visitant notre site web, www.geteskimo.com.

15910 
ECN 12021

RÉV2  03/15/2018
© Copyright 2018 Ardisam, Inc.

All Rights Reserved. 

Eskimo® | A Division of Ardisam, Inc.
1160 8th Avenue, PO Box 666
Cumberland, WI 54829
800-345-6007  |  Fax/Télécopie 715-822-2223
Email/Courriel:  info@geteskimo.com

PART NO. DESCRIPTION

252V POIGNÉE DE TARIÈRE À MAIN AVEC POMMEAU

1018V POMMEAU DE POIGNÉE DE TARIÈRE À MAIN

63285 BOULON À OREILLES, TARIÈRE À MAIN

303A PROTECTEUR DE LAME (POUR HD06)

304 PROTECTEUR DE LAME (POUR HD07 ET HD08)

RB6 LAMES POUR TARIÈRE À MAIN 6 po

RB7 LAMES POUR TARIÈRE À MAIN 7 po

RB8 LAMES POUR TARIÈRE À MAIN 8 po

ÉCLATEMENT DES PIÈCES ET PIÈCES DE REMPLACEMENT

HD08 illustré avec lames droites

Protecteur de lame 
et bride plate en 
caoutchouc

Lames de tarière

Assemblage  
mécanosoudé  
de la tarière

Écrou à oreilles

Ensemble guidon 
pommeau


